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 Referat Generalforsamling d. 29. 07. 2023 kl. 10.00, Fårevejle Forsamlingshus 

Til stede Orla Zinck (OZ), Anders Pedersen (AP), Erling Jensen (EJ), Kim Sorgenfri 

(KS), Max Engelberth (ME), Marianne Lorentzen, Jeanette Jepsen.      

Antal deltagere 18 stemmeberettigede, 25 i alt. 

1.  Valg af dirigent Dirigent Hans Jørgen Larsen, Dansk Revision, Holbæk. 

2. Beretning Skamlebæk 
Vandværk 2023 

Formanden Orla Zinck fremlagde bestyrelsens beretning.  

Siden sidst er det meste af tiden gået med at planlægge og udføre den 
nye råvandsledning. Vi er snart i mål. Og Kim vil om lidt gennemgå 
projektet fra start til hvor vi er nu. Råvandsledningen koster os omkring 
2,5 mio. kr. Det er mange penge for et lille vandværk, men det går. Så 
den glædelige nyhed er, at trods dette hæver vi heller ikke i år 
vandprisen. Vi vidste det ville komme og har derfor sparet sammen til 
den. 
Humlen er at vi beholder den vandpris vi har haft siden 2013 trods Putin 
og hvad der nu ellers er sket. 
Derudover kan jeg kun sige, at vi har godt faktisk rigtig godt vand. Og så 
kan det ikke gentages for meget at vi har ingen problemer med PFAS 
stoffer. Vi har selvfølgelig taget de lovpligtige analyser, men derudover 
bare for at være sikker også nogle ekstra analyser. Så igen vi har ingen 
problemer med det alle taler om nemlig PFAS. 
Vi har pt kun et problem og det er vores hjemmeside, der er nede. Det 
skyldes opdateringer fra de, der hoster hjemmesiden og det kunne den 
ikke følge med til. 
Derfor er vi ved at få lavet en ny hjemmeside og forventer den snart er 
på plads. Kan kun beklage, at den er nede, men vi arbejder på det. 
Jeanette udtræder af bestyrelsen og blev takket meget for sin tid i 
bestyrelsen. 

Det var ordene. 

Ny råvandsledning Driftleder Kim fortalte om status på anlæggelsen af ny råvandsledning. 

Der bliver ført fibernet ud til boringerne, så der altid er god overvågning. 

Gammel råvandsledning er delvis tilstoppet, kun 23 m3/h så behov for 
rensning nødvendigt.  

Okker er blevet fjernet fra ledning og normalt flow  etableret.  

Ny trykforøger opsat mellem Skamlebæk og Ordruplund, for at sikre 
forsyning selv i højsæson. 

Nedbringelse af vandtab 

 

Elværk nedlægger større kabler og i den forbindelse er mange 
vandledninger blevet beskadiget, når kabler skydes igennem jorden.  
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Vi har mange gamle hovedledninger udført i hvid PVC, disse bliver som 
skørt glas med tiden og går meget let itu, vi har haft et eksempel der 
flækkede over 6 m. 

Derfor er udskiftning af renvandsledninger planlagt, nok over de næste 
40 år. Der er ca. 55 km rentvandsledning. 

Gennemgangen blev illustreret med mange fotos. 

Ros til Kim for det gode arbejde. Beretningen blev godkendt. 

3. Regnskab 2022 Regnskab var udsendt sammen med indkaldelsen. Blank påtegning fra 

revisorer. Vandværkets resultat hviler i sig selv. Regnskab godkendt. 

4. Budget 2023 Uændret vandpris. Budget godkendt. 

5. Indkomne forslag Ingen modtaget. 

6. Valg af bestyrelsesmdl. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant 

På valg er Orla Zinck, Max Engelberth og Jeanette Møltov Jepsen, 
suppleanten Karen Jensen samt intern revisor Margit Hoffmann Sørensen 
(Alle pånær Jeanette Møltov Jepsen modtager genvalg). 
Marianne Lorentzen, Rishøj 7 opstiller. 
Orla, Max og Marianne valgt. 
Karin suppleant genvalgt.  

Jeanette blev rost for sit arbejde af de fremmødte. 

7. Valg af revisor og 
revisorsuppleant 

Margit intern revisor genvalgt. 

8.   Evt. Bestyrelsen blev opfordret til at kommunikere bedre om store, 

forestående projekter som etablering af råvandsledning. Bestyrelsen 

lovede at gøre det bedre fremover og forventer, at den nye hjemmeside 

snart kan være opdateret og bringe nyheder.  

 


